
SE-RM.0002.11.2016

Protokół z XXXProtokół z XXXII  Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi

z dnia 30 listopada 2016 r.z dnia 30 listopada 2016 r.

 Tryb zwołania: art. 20 ust. 1 oraz art. 19 ust. 2  ustawy o samorządzie gminnym (sesja pozaplanowa)
 Zwołujący:  Przewodnicząca Rady  
 Prowadzący obrady: Wiceprzewodnicząca Rady Zofia Bazańska (wiceprzewodnicząca wskazana 

przez Przewodniczącą Rady do prowadzenia obrad) 
 Porządek obrad w załaczeniu. 
 Czas trwania posiedzenia   od 17: do 21:30  (4:30) 
 Frekwencja Radnych :  20 radnych obecnych. Nieobecna Jalanta Moćko
 Najwyższe Kierownictwo Urzędu : 
1. Z-ca Burmnistrza - Elżbieta Dmitruk
2. Z-ca Burmistrza Beata Zawiła
3. Skarbnik Miasta- Urszula Polak Wałek
4. Sekretrz Miasta- Dorota Bąk

Ustalenia- roUstalenia- ro    zz    strzygnięcia strzygnięcia 

1 Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie  jej prawomocności.

2 Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.

3 Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 
3.1.   Sesja  Nr XXX z dnia 28 września 2016 r. 

Brak uwag

4 Informacje Burmistrza dla Rady Miejskiej: 

4a Informacja Burmistrza z okresu międzysesyjnego   od 14.09.2016 do 
14.11.2016

Brak uwag

4b Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta Czeladź za rok 
szkolny 2015/2016 (SE-RM.0012.48.2016  z dnia 17.10.2016 r. ) 

Brak uwag

4c Informacja o  podmiotach, w których może być wykonywana kara ograniczenia 
wolności oraz prace społecznie użyteczne w roku 2017 r. oraz opinia prezesa 
sądu rejonowego (BS-PS.033.7.13.2016) 

Brak uwag

Temat Sesji  z planu pracy : 

5 Propozycje do Budżetu Miasta na 2017 rok. Brak 

6 Podatki i opłaty lokalne na 2017 rok : 

6.1 Projekt nr  125 (EAP) 
w sprawie ustalenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości 
obowiązujących na terenie Miasta Czeladź na rok 2017

XXXI/394/2016

6.2 Projekt nr  126 (EAP)
w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości na rok 2017

XXXI/395/2016

6.3 Projekt nr  127 (EAP)
w sprawie ustalenia wzorów informacji na podatek od nieruchomości i podatek 
rolny, deklaracji na podatek od nieruchomości oraz deklaracji na podatek rolny 
obowiązujących na terenie Miasta Czeladź

XXXI/396/2016

6.4 Projekt nr  128 (EAP)
w sprawie opłaty targowej

XXXI/397/2016

  Do rozpatrzenia:

7 Projekt nr 133  (EAP)
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
Czeladź – Nowe Piaski

XXXI/398/2016

7. a
Projekt nr  145
w sprawie zmian w budżecie miasta na 2016 rok

XXXI/399/2016
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7. b Projekt nr  146
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na lata 
2016-2030

XXXI/400/2016

7. c Projekt nr  147 (EAP) 
w sprawie nadania nazwy ulicy dla części drogi powiatowej położonej w Gminie 
Czeladź

XXXI/401/2016

8 Projekt nr 135  (EAP)
projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 
oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania dla 
niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Miasta Czeladzi przez 
podmioty inne niż jednostki samorządu terytorialnego. 

XXXI/402/2016

9 Projekt nr 136 A  (EAP) 
w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/189/2011 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w sprawie nadania statutu jednostce budżetowej – Dom Pomocy Społecznej 
“SENIOR” im. Jana Kaczmarka w Czeladzi

XXXI/403/2016

10 Projekt nr 138
W sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Zakładu 
Inżynierii Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością na lata 2016-
2017 i 2018- 2020”

XXXI/404/2016

11 Projekt nr 137
w sprawie zatwierdzenia  taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego
odprowadzania ścieków na okres od 1.01.2017r. do 31.12.2017r.

XXXI/405/2016

12 Projekt nr 139
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu zabudowanej  
nieruchomości oznaczonej numerem działki 100 arkusz mapy 20 o powierzchni 
246 m2 położonej przy ul. Bytomskiej 65 w Czeladzi 

XXXI/406/2016

13 Projekt nr 140
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  części nieruchomości oznaczonej 
numerami działek 37,43/9 arkusz mapy 62 położonych przy ul. Letniej w Czeladzi

XXXI/407/2016

14 Projekt nr 141
 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  nieruchomości oznaczonych numerami
działek 225, 226,35 arkusz mapy 27 o łącznej powierzchni  8923 m2 oraz działek 
oznaczonych numerami 90, 206,202,24, 203,39, 204, 45, 205, 68 arkusz mapy 
24 o łącznej powierzchni 75503 m 2  położonych przy ulicy Mysłowickiej w 
Czeladzi

XXXI/408/2016

15 Projekt nr 142
w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Czeladzkiego Towarzystwa 
Budownictwa Społecznego Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi 

XXXI/409/2016

16 Projekt nr 143
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego  części 
nieruchomości oznaczonej numerem działki 51/13 arkusz mapy 13 położonej w 
okolicy ulicy Chmielnej w Czeladzi 

XXXI/410/2016

17 Projekt nr 144
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej numerami 
działek 50 arkusz 13 oraz części działki oznaczonej numerem 49 arkusz  mapy 
13 położonych przy ulicy Chmielnej w Czeladzi 

XXXI/411/2016

18 Projekt nr  129
w sprawie udzielania przez Gminę Czeladź dotacji na dofinansowanie kosztów
prac  konserwatorskich,  restauratorskich  i  robót  budowlanych  polegających  na
wykonaniu prac konserwatorskich zabytkowego kościoła p.w. Matki Bolesnej
w Czeladzi w zakresie czyszczenia elewacji południowej kościoła.

XXXI/412/2016

19 Projekt nr  120
w sprawie zmiany Uchwały Nr III/8/2014  w sprawie powołania stałej  Komisji, 
Finansowo Budżetowej Rady Miejskiej w Czeladzi, ustalenia jej przedmiotu 
działań i składu osobowego

XXXI/413/2016

20 Projekt nr  121
w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Anny J. na bezczynność Burmistrza 

XXXI/414/2016

2/14



SE-RM.0002.11.2016

i dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji i uznania jej za bezzasadną
(sprawa SE-RM.1510.4.2016 skarga Pani  Anny J. na bezczynność w ocenie 
skarżącej, Burmistrza i dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
w Czeladzi, na zgłaszane  interwencje dot.  głośnej muzyki  w restauracji „Trzy 
Smaki”  przy ul. Legionów w Czeladzi znajdującej się  na publicznie dostępnych 
terenach miasta). 

21 Projekt nr  122  (EAP)
w  sprawie  zmiany  siedziby  stałych  obwodów głosowania nr  2,13  i  15  w
Czeladzi  oraz  zmiany  w  podziale  na  stałe  obwody  głosowania  w związku  z
nadaniem nazwy drogom wewnętrznym w mieście Czeladź 

Wycofano z 
porządku prze 
Z-cę Burmistrza 
E. Dmitruk

22 Projekt nr  123 
w sprawie  rozpatrzenia petycji  mieszkańców o  zmianę uchwały  w sprawie
określenia  warunków  sprzedaży  domków  fińskich  i lokali  mieszkalnych  w
budynkach  stanowiących  własność  Gminy  Czeladź,  w zakresie   zwiększenia
bonifikaty przy sprzedaży domków fińskich wraz z gruntem
(sprawa SE-RM.0005.5.2016  petycja mieszkańców o zmianę uchwały w sprawie
określenia  warunków  sprzedaży  domków  fińskich  i lokali  mieszkalnych  w
budynkach  stanowiących  własność  Gminy  Czeladź,  w zakresie   zwiększenia
bonifikaty przy sprzedaży domków fińskich wraz z gruntem).

XXXI/415/2016

23 Projekt nr  132
w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Miasta Czeladź z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia
24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok
2017”

XXXI/416/2016

24 Projekt nr  124
w sprawie rozpatrzenia wniosku Fabryki Aktywności Młodych o uwzględnienie w
planach budżetowych kwestii finansowania działań wolontarystycznych oraz
uwzględnienia  w  Programie  Współpracy  z Organizacjami  Pozarządowymi
zadania „promocja i organizacja wolontariatu”
SE-RM. 0005.7.2016
Apel Fabryki  Aktywności  Młodych  do uwzględnienia w Programie Współpracy
zadania  „promocja  i  organizacja  wolontariatu”   oraz   zarezerwowania  w
przyszłorocznym budżecie środków na takie działania. 

XXXI/417/2016

25 Projekt nr  134
w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do  projektu  w  ramach  Programu
Operacyjnego  Infrastruktura  i  Środowisko  2014-2020 pod  tytułem
„Opracowanie  planów adaptacji  do  zmian  klimatu  dla  miast  powyżej  100 tys.
mieszkańców”.

XXXI/418/2016

26 SE-RM.0004.9.2016 
Wybór członka/ członków do komitetu Rewitalizacji 

Wybrano 
Dominika 
Penara

Przebieg obrad: Przebieg obrad: 
1 Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie  jej prawomocności.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Bazańska  otworzyła  obrady Rady i poinformowała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Bazańska  otworzyła  obrady Rady i poinformowała 
oo  wystarczającej ilości radnych do obradowania i podejmowania uchwał. wystarczającej ilości radnych do obradowania i podejmowania uchwał. 

2 Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.

Brak wnioskówBrak wniosków

3 Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 
3.2.   Sesja  Nr XXX z dnia 28 września 2016 r. 

Brak uwag.  Potoków został przyjęty Brak uwag.  Potoków został przyjęty 

4a Informacja Burmistrza z okresu międzysesyjnego   od 14.09.2016 do 14.11.2016

Marian Kita-Marian Kita- Na ostatnim spotkaniu radnych  w sposób nieformalny była sprawa, że przy ul. Zwycięstwa Na ostatnim spotkaniu radnych  w sposób nieformalny była sprawa, że przy ul. Zwycięstwa
ludzie  nie mają ciśnienie w kranie,  nie pracuje hydrofor bo są koszty.  Ta sprawa wydaje miludzie  nie mają ciśnienie w kranie,  nie pracuje hydrofor bo są koszty.  Ta sprawa wydaje mi się na tyle się na tyle
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szokująca, że oczekuje odpowiedzi.  Proszę udzielić głosu prezesowi ZIK. szokująca, że oczekuje odpowiedzi.  Proszę udzielić głosu prezesowi ZIK. 

Patrycja JuszczykPatrycja Juszczyk-  ja  nie  jestem prezesem ZIK,  ale chciałam uspokoić  wszystkich bo jako radna tego- ja  nie  jestem prezesem ZIK,  ale chciałam uspokoić  wszystkich bo jako radna tego
okręgu trzymam rękę na pulsie. W grudniu jestem umówiona na spotkanie u prezesa wraz z prezesemokręgu trzymam rękę na pulsie. W grudniu jestem umówiona na spotkanie u prezesa wraz z prezesem
spółdzielni i razem będziemy pracować nad rozwiązaniem tego problemu. spółdzielni i razem będziemy pracować nad rozwiązaniem tego problemu. 
Prezes CTBSPrezes CTBS- Rozmawiałem  na ten temat  z panem prezesem, budynek hydroforni jest własnością spółki- Rozmawiałem  na ten temat  z panem prezesem, budynek hydroforni jest własnością spółki
CTBS. W środku nie było urządzeń hydroforowych jak go przejęliśmy, są tam jedynie urządzenia spółkiCTBS. W środku nie było urządzeń hydroforowych jak go przejęliśmy, są tam jedynie urządzenia spółki
Tauron energia. Nie da się  dokonać poprawy ciśnienia wody na osiedlu. Tauron energia. Nie da się  dokonać poprawy ciśnienia wody na osiedlu. 
Prezes  ZIK  Sławomir  Święch-Prezes  ZIK  Sławomir  Święch- potwierdzam  wypowiedź  prezesa  CTBS,  to  jedynie  obiekt  budowlany. potwierdzam  wypowiedź  prezesa  CTBS,  to  jedynie  obiekt  budowlany.
Budynek został urządzeń pozbawiony bo wymagał wykonania stabilnego zasilania wody pochodzącej zeBudynek został urządzeń pozbawiony bo wymagał wykonania stabilnego zasilania wody pochodzącej ze
studni głębinowych. Przywracanie funkcji hydroforowej temu obiektowi nie ma sensu, ale trzeba poszukaćstudni głębinowych. Przywracanie funkcji hydroforowej temu obiektowi nie ma sensu, ale trzeba poszukać
wyjścia dla tych budynków. Obecnie najwyższe piętra mają problem  z wodą popołudniu. wyjścia dla tych budynków. Obecnie najwyższe piętra mają problem  z wodą popołudniu. 
Marian Kita-Marian Kita-  nie przekonujecie mnie, że ta hydrofornia jest niepotrzebna. Przeraża mnie, że nie ma tam  nie przekonujecie mnie, że ta hydrofornia jest niepotrzebna. Przeraża mnie, że nie ma tam
urządzeń. Co państwo macie zamiar z tym zrobić. W grudniu zapytamy tych lokatorów czy coś się zmieniło. urządzeń. Co państwo macie zamiar z tym zrobić. W grudniu zapytamy tych lokatorów czy coś się zmieniło. 

4b Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta Czeladź za rok szkolny 2015/2016 (SE-
RM.0012.48.2016  z dnia 17.10.2016 r. ) 

Brak uwag i pytań. Brak uwag i pytań. 

4c Informacja o  podmiotach, w których może być wykonywana kara ograniczenia wolności oraz prace 
społecznie użyteczne w roku 2017 r. oraz opinia prezesa sądu rejonowego (BS-PS.033.7.13.2016) 

Brak uwag i pytań. Brak uwag i pytań. 

Temat Sesji  z planu pracy :

5 Propozycje do Budżetu Miasta na 2017 rok.

Brak propozycji Brak propozycji 

6 Podatki i opłaty lokalne na 2017 rok : 

6.1 Projekt nr  125   (EAP)   
w sprawie ustalenia wysokości rocznych stawek podatku od 
nieruchomości obowiązujących na terenie Miasta Czeladź na rok 2017

GłosowanieGłosowanie
Za-17Za-17
Przeciw- 1Przeciw- 1
Wstrzymujących  się – 2Wstrzymujących  się – 2
Rozstrzygniecie- uchwała została podjętaRozstrzygniecie- uchwała została podjęta

6.2 Projekt nr  126   (EAP)
w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości na rok 2017

GłosowanieGłosowanie
Za-20Za-20
Przeciw- 0Przeciw- 0
Wstrzymujących  się – 0Wstrzymujących  się – 0
Rozstrzygniecie- uchwała została podjętaRozstrzygniecie- uchwała została podjęta

6.3 Projekt nr  127   (EAP)
w sprawie ustalenia informacji na podatek od nieruchomości i podatek 
rolny, deklaracji na podatek od nieruchomości oraz deklaracji na podatek 
rolny obowiązujących na terenie Miasta Czeladź

GłosowanieGłosowanie
Za-20Za-20
Przeciw- 0Przeciw- 0
Wstrzymujących  się – 0Wstrzymujących  się – 0
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Rozstrzygniecie- uchwała została podjętaRozstrzygniecie- uchwała została podjęta

6.4 Projekt nr  128   (EAP)
w sprawie opłaty targowej

Stanisław PisarekStanisław Pisarek – sytuacja kupców jest coraz trudniejsza. Opłata targowa jest opłatą znikomą dla miasta  – sytuacja kupców jest coraz trudniejsza. Opłata targowa jest opłatą znikomą dla miasta 
apeluję by zlikwidować tą opłatę. apeluję by zlikwidować tą opłatę. 
Skarbnik Miasta Skarbnik Miasta - ta opłata nie była podnoszona od 2009 r. , jest na tym samym poziomie. - ta opłata nie była podnoszona od 2009 r. , jest na tym samym poziomie. 

GłosowanieGłosowanie
Za-19Za-19
Przeciw- 1Przeciw- 1
Wstrzymujących  się –0 Wstrzymujących  się –0 
Rozstrzygniecie- uchwała została podjętaRozstrzygniecie- uchwała została podjęta

7 Projekt nr 133  (  EAP)
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź – Nowe 
Piaski

Projektan-Projektan- nie uwzględniono  3 uwag rzez Pana Burmistrza. Są to  uwagi jednej osoby.  nie uwzględniono  3 uwag rzez Pana Burmistrza. Są to  uwagi jednej osoby. 
Pierwszy dot. baz strefy ochronnej. Ta zabudowa musiałaby być wyłączona z tego planu. Pierwszy dot. baz strefy ochronnej. Ta zabudowa musiałaby być wyłączona z tego planu. 
2 uwaga dot. terenu po wschodniej stronie dot. zakazu nowych stacji paliw płynnych. To jest niezgodne z 2 uwaga dot. terenu po wschodniej stronie dot. zakazu nowych stacji paliw płynnych. To jest niezgodne z 
ustawą o konkurencji i konstytucją.  Uwaga nr 3  jest częściowo uwzględniona. Był wniosek o przyjęcie ustawą o konkurencji i konstytucją.  Uwaga nr 3  jest częściowo uwzględniona. Był wniosek o przyjęcie 
wskaźnika 0% co jest niezgodne z zasadami zagospodarowania terenu. Obniżyliśmy  ten wskaźnik do 10%. wskaźnika 0% co jest niezgodne z zasadami zagospodarowania terenu. Obniżyliśmy  ten wskaźnik do 10%. 
Proszę o przegłosowanie każdej uwagi  z osobna. Proszę o przegłosowanie każdej uwagi  z osobna. 

Uwaga nr 1Uwaga nr 1
GłosowanieGłosowanie
Za-19Za-19
Przeciw- 0Przeciw- 0
Wstrzymujących  się – 1Wstrzymujących  się – 1

Uwaga nr 2 Uwaga nr 2 
GłosowanieGłosowanie
Za-19Za-19
Przeciw- 0Przeciw- 0
Wstrzymujących  się – 1Wstrzymujących  się – 1

Uwaga nr 3Uwaga nr 3
GłosowanieGłosowanie
Za-19Za-19
Przeciw- 0Przeciw- 0
Wstrzymujących  się – 1Wstrzymujących  się – 1

Głosowanie projektu 133Głosowanie projektu 133
Za-19Za-19
Przeciw- 0Przeciw- 0
Wstrzymujących  się – 1Wstrzymujących  się – 1
Rozstrzygniecie- uchwała została podjętaRozstrzygniecie- uchwała została podjęta

7. a
Projekt nr  145
w sprawie zmian w budżecie miasta na 2016 rok

GłosowanieGłosowanie
Za-18Za-18
Przeciw- 0Przeciw- 0
Wstrzymujących  się – 2Wstrzymujących  się – 2
Rozstrzygniecie- uchwała została podjętaRozstrzygniecie- uchwała została podjęta
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7. b Projekt nr  146
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na lata 2016-2030

GłosowanieGłosowanie
Za-18Za-18
Przeciw- 0Przeciw- 0
Wstrzymujących  się – 2Wstrzymujących  się – 2
Rozstrzygniecie- uchwała została podjętaRozstrzygniecie- uchwała została podjęta

7. c Projekt nr  147   (EAP)   
w sprawie nadania nazwy ulicy dla części drogi powiatowej położonej w Gminie Czeladź

GłosowanieGłosowanie
Za-20Za-20
Przeciw- 0Przeciw- 0
Wstrzymujących  się – 0Wstrzymujących  się – 0
Rozstrzygniecie- uchwała została podjętaRozstrzygniecie- uchwała została podjęta

8 Projekt nr 135  (  EAP  )
projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu i 
zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania dla niepublicznych przedszkoli 
prowadzonych na terenie Miasta Czeladzi przez podmioty inne niż jednostki samorządu 
terytorialnego. 

GłosowanieGłosowanie
Za-20Za-20
Przeciw- 0Przeciw- 0
Wstrzymujących  się – 0Wstrzymujących  się – 0
Rozstrzygniecie- uchwała została podjętaRozstrzygniecie- uchwała została podjęta

9 Projekt nr 136 A  (  EAP  ) 
w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/189/2011 Rady Miejskiej w Czeladzi w sprawie nadania 
statutu jednostce budżetowej – Dom Pomocy Społecznej “SENIOR” im. Jana Kaczmarka w
Czeladzi

GłosowanieGłosowanie
Za-20Za-20
Przeciw- 0Przeciw- 0
Wstrzymujących  się – 0Wstrzymujących  się – 0
Rozstrzygniecie- uchwała została podjętaRozstrzygniecie- uchwała została podjęta

10 Projekt nr 138
W sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Zakładu Inżynierii 
Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością na lata 2016-2017 i 2018- 2020”

GłosowanieGłosowanie
Za-17Za-17
Przeciw- 1Przeciw- 1
Wstrzymujących  się – 2Wstrzymujących  się – 2
Rozstrzygniecie- uchwała została podjętaRozstrzygniecie- uchwała została podjęta

11 Projekt nr 137
w sprawie zatwierdzenia  taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków na okres od 1.01.2017r. do 31.12.2017r.

Stanisław Pisarek-Stanisław Pisarek- temat był na komisji  Rozwoju. Dyskusja była  burzliwa widzicie, że taryfy przewidują temat był na komisji  Rozwoju. Dyskusja była  burzliwa widzicie, że taryfy przewidują
podwyżkę wody, która jest niedobra i droga. Spółka ZIK jest monopolistą w naszym mieście. Ta decyzja byłapodwyżkę wody, która jest niedobra i droga. Spółka ZIK jest monopolistą w naszym mieście. Ta decyzja była
decyzją błędną że powstała ta spółka. Najważniejsze dla nas jest dbanie o mieszkańców i o to by mieli taniądecyzją błędną że powstała ta spółka. Najważniejsze dla nas jest dbanie o mieszkańców i o to by mieli tanią
i dobra wodę. Prezes ZIK obiecywał że jakość wody się poprawi ale to zaowocuje kolejną podwyżką boi dobra wodę. Prezes ZIK obiecywał że jakość wody się poprawi ale to zaowocuje kolejną podwyżką bo
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będzie zaciągał  kredyt na 10 lat. Apeluję by zmusić ZIK by nie podnosił ceny wody. Apeluje do władz bybędzie zaciągał  kredyt na 10 lat. Apeluję by zmusić ZIK by nie podnosił ceny wody. Apeluje do władz by
poszukały  innych  rozwiązań,  które  pozwoliłyby  by  woda  była  tańsza   i  smaczniejsza.  W  Sosnowcu.poszukały  innych  rozwiązań,  które  pozwoliłyby  by  woda  była  tańsza   i  smaczniejsza.  W  Sosnowcu.
przeciętna rodzina w Czeladzi wydaje co najmniej 500 zł więcej na wodę rocznie. przeciętna rodzina w Czeladzi wydaje co najmniej 500 zł więcej na wodę rocznie. 
Elżbieta Dmitruk- dementuję to, jestem od wielu lat mieszkanką Sosnowca i  woda jest dobra ale wieczoremElżbieta Dmitruk- dementuję to, jestem od wielu lat mieszkanką Sosnowca i  woda jest dobra ale wieczorem
jest bardzo chlorowana  lub brudna.  Nie jest  rolą władz miasta hołubienie spółki. Jest to spółka miasta więcjest bardzo chlorowana  lub brudna.  Nie jest  rolą władz miasta hołubienie spółki. Jest to spółka miasta więc
naszą rolą jest to by spółka przestrzegała prawa bo jesteśmy jej  jedynym wspólnikiem.  Sama woda drożejenaszą rolą jest to by spółka przestrzegała prawa bo jesteśmy jej  jedynym wspólnikiem.  Sama woda drożeje
o 7 groszy a  42 grosze to  odprowadzanie  ścieków. Planujemy wykonanie inwestycji która  wpłynie nao 7 groszy a  42 grosze to  odprowadzanie  ścieków. Planujemy wykonanie inwestycji która  wpłynie na
zmiękczenie wody i przedłużenie żywotności sprzętu takich jak zmywarki, pralki, bojlery. Zakładamy  że wzmiękczenie wody i przedłużenie żywotności sprzętu takich jak zmywarki, pralki, bojlery. Zakładamy  że w
lutym dostaniemy propozycję od firmy, która zajmuje się takimi zagadnieniami.  Zakładamy  że  z końcemlutym dostaniemy propozycję od firmy, która zajmuje się takimi zagadnieniami.  Zakładamy  że  z końcem
2017  r.  woda będzie miała o połowę niższe parametry wartości. 2017  r.  woda będzie miała o połowę niższe parametry wartości. 
Stanisław Pisarek- zadaniem gminy jest dostarczanie wody a to przez jaki zakład to realizujemy to jest rzeczStanisław Pisarek- zadaniem gminy jest dostarczanie wody a to przez jaki zakład to realizujemy to jest rzecz
drugorzędna. Proszę o poszukiwanie alternatywnych rozwiązań. drugorzędna. Proszę o poszukiwanie alternatywnych rozwiązań. 
Elżbieta  Dmitruk-Elżbieta  Dmitruk- oczywiście  szukamy różnych  rozwiązań,  ale  jakbyśmy chcieli  zlikwidować  spółkę  to oczywiście  szukamy różnych  rozwiązań,  ale  jakbyśmy chcieli  zlikwidować  spółkę  to
poniesiemy koszty czy ją będziemy likwidować czy sprzedawać. poniesiemy koszty czy ją będziemy likwidować czy sprzedawać. 
Elżbieta Dmitruk-Elżbieta Dmitruk- zgłaszam autopoprawkę do tego projektu na str. 6 w tabeli nr 2 jest zapis „za dostarczoną zgłaszam autopoprawkę do tego projektu na str. 6 w tabeli nr 2 jest zapis „za dostarczoną
wodę”  a ma być „za dostarczone ścieki”wodę”  a ma być „za dostarczone ścieki”
Marian  KitaMarian  Kita-   wracam do  tego  samego tematu  wody i  hydroforni.  Pan  prezes  miał  być  przygotowany-   wracam do  tego  samego tematu  wody i  hydroforni.  Pan  prezes  miał  być  przygotowany
ww  zakresie dlaczego podnosimy wodę. zakresie dlaczego podnosimy wodę. 
Prezes ZIK-Prezes ZIK- są 3 formy organizowania tego świadczenia. Urząd może w swoich służbach zajmować się są 3 formy organizowania tego świadczenia. Urząd może w swoich służbach zajmować się
kwestią  pozyskania,  dostarczenia  wody i  odprowadzenia  ścieków,  może  być  zakład  lub  spółka.  Co  dokwestią  pozyskania,  dostarczenia  wody i  odprowadzenia  ścieków,  może  być  zakład  lub  spółka.  Co  do
rozwoju spółki, ten rozwój służy temu by skala  rozwoju była coraz większa. To, że będziemy brali kredyt torozwoju spółki, ten rozwój służy temu by skala  rozwoju była coraz większa. To, że będziemy brali kredyt to
znaczy,  że  możemy sobie  na niego pozwolić  i  banki  chcą nam go dać.  Zasady ustalani  taryf  wynikająznaczy,  że  możemy sobie  na niego pozwolić  i  banki  chcą nam go dać.  Zasady ustalani  taryf  wynikają
zz  przepisów.  Obowiązkiem  Burmistrza  jest  sprawdzenie,  skontrolowania  prawidłowości  ustalenia  taryf.przepisów.  Obowiązkiem  Burmistrza  jest  sprawdzenie,  skontrolowania  prawidłowości  ustalenia  taryf.
Mówiąc  o  ustaleniach  i  zmiękczeniu  wody mówimy o  złej  jakości  wody.  Sosnowiec  zarabia  na  nas  naMówiąc  o  ustaleniach  i  zmiękczeniu  wody mówimy o  złej  jakości  wody.  Sosnowiec  zarabia  na  nas  na
ściekach. My musimy odprowadzać ścieki  bo nie mamy własnej oczyszczalni.  Burmistrz miasta  po razściekach. My musimy odprowadzać ścieki  bo nie mamy własnej oczyszczalni.  Burmistrz miasta  po raz
pierwszy  zlecił  kontrole  taryf  firmie  eksperckiej.  Firma  nie  dopatrzyła  się  żadnego  błędu.  Rada  możepierwszy  zlecił  kontrole  taryf  firmie  eksperckiej.  Firma  nie  dopatrzyła  się  żadnego  błędu.  Rada  może
wskazać nieprawidłowość ustalenia taryf. Za rok będziecie mogli ocenić czy nam się uda. Rozłożenie tejwskazać nieprawidłowość ustalenia taryf. Za rok będziecie mogli ocenić czy nam się uda. Rozłożenie tej
inwestycji w czasie zagwarantuję, że się to uda. Apeluję,  że te pieniądze nie pójdą na inne cele niż jakośćinwestycji w czasie zagwarantuję, że się to uda. Apeluję,  że te pieniądze nie pójdą na inne cele niż jakość
wody. Wspólne z właścicielem obiektu gdzie była hydrofornia i  nie ma dzisiaj możliwości odtworzenia tejwody. Wspólne z właścicielem obiektu gdzie była hydrofornia i  nie ma dzisiaj możliwości odtworzenia tej
hydroforni czy przejęcia tego budynku bo nie ma tam żadnego urządzenia. hydroforni czy przejęcia tego budynku bo nie ma tam żadnego urządzenia. 
Mariann Kita-Mariann Kita- oczekuję by  woda o określonym ciśnieniu była w kranie. Powiedział pan, że Sosnowiec  płaci oczekuję by  woda o określonym ciśnieniu była w kranie. Powiedział pan, że Sosnowiec  płaci
mniej a my płacimy w oczyszczalni  więcej. 80% oddajemy do Katowic a 20% do Sosnowca. Czy porównanomniej a my płacimy w oczyszczalni  więcej. 80% oddajemy do Katowic a 20% do Sosnowca. Czy porównano
to, czy jesteśmy niegospodarni czy wyzyskiwani. Jak mam 10 litrów wody czystej to co 10 litr jest litremto, czy jesteśmy niegospodarni czy wyzyskiwani. Jak mam 10 litrów wody czystej to co 10 litr jest litrem
straconym. Jak to wygląda w innych miastach, czy ten co 10 litr musi być stracony. straconym. Jak to wygląda w innych miastach, czy ten co 10 litr musi być stracony. 
Sławomir ŚwięchSławomir Święch - Ja nie wiem ile Sosnowiec płaci za ścieki bo to jest ich  sprawa. My możemy najwyżej - Ja nie wiem ile Sosnowiec płaci za ścieki bo to jest ich  sprawa. My możemy najwyżej
ścieków do Sosnowca nie oddawać. My nie możemy powiedzieć że rezygnujemy bo to jest pewien układścieków do Sosnowca nie oddawać. My nie możemy powiedzieć że rezygnujemy bo to jest pewien układ
uwarunkowań. uwarunkowań. 
Obserwujemy po każdym deszczu ogromną  ilość śmieci w ściekach. Obserwujemy po każdym deszczu ogromną  ilość śmieci w ściekach. 
Kita Marian-Kita Marian- ile płaci katowiczanin i sosnowiczanin za te ścieki w swoim mieście. Przedstawienie cen za ile płaci katowiczanin i sosnowiczanin za te ścieki w swoim mieście. Przedstawienie cen za
wodę i ścieki  miast ościennych. Może stan sieci innych firm jest tak dobra, że mogą sobie pozwolić nieco tąwodę i ścieki  miast ościennych. Może stan sieci innych firm jest tak dobra, że mogą sobie pozwolić nieco tą
cenę obniżyć. Jedno miasto Sosnowiec ma tak korzystne ceny. cenę obniżyć. Jedno miasto Sosnowiec ma tak korzystne ceny. 
Kita MarianKita Marian-  czy tą cenę wody z tymi ściekami spowoduje, że w najbliższym czasie pozwoli na to byśmy-  czy tą cenę wody z tymi ściekami spowoduje, że w najbliższym czasie pozwoli na to byśmy
zakupili urządzenia  zmniejszające zanieczyszczenia?zakupili urządzenia  zmniejszające zanieczyszczenia?
Sławomir  ŚwięchSławomir  Święch-  do  końca  lutego ma być  ustalona technologia  procesu  zmiękczania  wody.  Praktyka-  do  końca  lutego ma być  ustalona technologia  procesu  zmiękczania  wody.  Praktyka
pozwala uważać, że okres do  końca grudnia 2017 r. wdrożymy ten sposób. pozwala uważać, że okres do  końca grudnia 2017 r. wdrożymy ten sposób. 
Stanisław  PisarekStanisław  Pisarek-   zwracałem się  do   miasta  o  informacje  wylewy.  Kanalizacja  wodno  burzowa  jest-   zwracałem się  do   miasta  o  informacje  wylewy.  Kanalizacja  wodno  burzowa  jest
używana jako ściekowa.  Kanalizacja wodno ściekowa i kanalizacyjna  podlega ZIK. używana jako ściekowa.  Kanalizacja wodno ściekowa i kanalizacyjna  podlega ZIK. 
Prezes ZIKPrezes ZIK- szereg instalacji jest ogólnospławnych bo służy deszczówce i ściekom ale jest już dużo sieci- szereg instalacji jest ogólnospławnych bo służy deszczówce i ściekom ale jest już dużo sieci
rozdzielczych deszczowych  i sanitarna. rozdzielczych deszczowych  i sanitarna. 
Andrzej Mentel-Andrzej Mentel-  panie Pisarek  uważam, że niestosownie  powiedział pan, że nas nie interesuje kwestia   panie Pisarek  uważam, że niestosownie  powiedział pan, że nas nie interesuje kwestia 
wody.  My moglibyśmy mieć uwagę do pana, że jest pan nieprzygotowany bo nie wie pan gdzie ma pan wody.  My moglibyśmy mieć uwagę do pana, że jest pan nieprzygotowany bo nie wie pan gdzie ma pan 
projekt uchwały. projekt uchwały. 
Stanisław PisarekStanisław Pisarek-  tylko 2 radnych dyskutuje w kwestii wody a reszta nie. -  tylko 2 radnych dyskutuje w kwestii wody a reszta nie. 
Monika PawlikMonika Pawlik – w kwestii wody była dyskusja na komisji.  – w kwestii wody była dyskusja na komisji. 

GłosowanieGłosowanie
Za-17Za-17
Przeciw- 1Przeciw- 1
Wstrzymujących  się – 2Wstrzymujących  się – 2
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Rozstrzygniecie-  uchwała została podjętaRozstrzygniecie-  uchwała została podjęta

Andrzej MentelAndrzej Mentel – proszę o 15 minut przerwy.  – proszę o 15 minut przerwy. 

------------------------------ przerwa -  18 :30 -  18:45 ------------------------------------------------ przerwa -  18 :30 -  18:45 ------------------

Zofia BazańskaZofia Bazańska- otwarcie obrad po przerwie. - otwarcie obrad po przerwie. 

12 Projekt nr 139
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu zabudowanej  nieruchomości 
oznaczonej numerem działki 100 arkusz mapy 20 o powierzchni 246 m2 położonej przy ul. 
Bytomskiej 65 w Czeladzi 

Stanisław PisarekStanisław Pisarek- ja zapomniałem Andrzeju, że masz dzisiaj imieniny, życzę  jak najmniej  stresu, - ja zapomniałem Andrzeju, że masz dzisiaj imieniny, życzę  jak najmniej  stresu, 
wszystkiego najlepszego. Jestem zaskoczony, w komisji nie uczestniczą wszyscy radni. Mamy jako wszystkiego najlepszego. Jestem zaskoczony, w komisji nie uczestniczą wszyscy radni. Mamy jako 
Czeladzianie negatywne doświadczenia z zakupem innej nieruchomości na Bytomskiej 70. Obawiam się,  żeCzeladzianie negatywne doświadczenia z zakupem innej nieruchomości na Bytomskiej 70. Obawiam się,  że
poniesiemy straty.  Mieszkańcy tam mieszkają, nikt ich  nie wyrzuca. Według mojej wiedzy ten budynek jest poniesiemy straty.  Mieszkańcy tam mieszkają, nikt ich  nie wyrzuca. Według mojej wiedzy ten budynek jest 
wart znacząco mniej. Budynek jest stary i ten zakup jest bezzasadny. wart znacząco mniej. Budynek jest stary i ten zakup jest bezzasadny. 
Andrzej MentelAndrzej Mentel- dziękuję Panu Stanisławowi, mnie się nie spieszy się  na imieniny. - dziękuję Panu Stanisławowi, mnie się nie spieszy się  na imieniny. 
Owczarz Irena-Owczarz Irena- była mowa  o 200 była mowa  o 200  000,00 zł  za ten budynek. Myślę że ta kwota nie jest jeszcze ustalona i 000,00 zł  za ten budynek. Myślę że ta kwota nie jest jeszcze ustalona i 
miasto będzie  negocjowało  z właścicielami budynku. Obawiam się,  że jeśli kupi to osoba prywatna  to miasto będzie  negocjowało  z właścicielami budynku. Obawiam się,  że jeśli kupi to osoba prywatna  to 
wyrzuci tych mieszkańców. Mam nadzieję, że miasto będzie negocjowało by ta cena była niska. wyrzuci tych mieszkańców. Mam nadzieję, że miasto będzie negocjowało by ta cena była niska. 
Stanisław PisarekStanisław Pisarek-  podkreślam, ta działka ma 240 m, ten dom będzie przez nadzór budowlany zlecony do -  podkreślam, ta działka ma 240 m, ten dom będzie przez nadzór budowlany zlecony do 
rozbiórki i ta działka nieużyteczna do wybudowania czegoś innego. To jest technicznie zniszczone. rozbiórki i ta działka nieużyteczna do wybudowania czegoś innego. To jest technicznie zniszczone. 
Marek KocońMarek Kocoń- jaka jest powierzchnia tego domu?- jaka jest powierzchnia tego domu?
Marta GrzegórzkoMarta Grzegórzko- 307 m. - 307 m. 

GłosowanieGłosowanie
Za-16Za-16
Przeciw- 1Przeciw- 1
Wstrzymujących  się – 2Wstrzymujących  się – 2
Rozstrzygniecie – uchwała została podjętaRozstrzygniecie – uchwała została podjęta

13 Projekt nr 140
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  części nieruchomości oznaczonej numerami 
działek 37,43/9 arkusz mapy 62 położonych przy ul. Letniej w Czeladzi 

GłosowanieGłosowanie
Za-18Za-18
Przeciw- 1Przeciw- 1
Wstrzymujących  się – 0Wstrzymujących  się – 0
Rozstrzygniecie – uchwała została podjętaRozstrzygniecie – uchwała została podjęta

14 Projekt nr 141
 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  nieruchomości oznaczonych numerami działek 
225, 226,35 arkusz mapy 27 o łącznej powierzchni  8923 m2 oraz działek oznaczonych 
numerami 90, 206,202,24, 203,39, 204, 45, 205, 68 arkusz mapy 24 o łącznej powierzchni 
75503 m 2  położonych przy ulicy Mysłowickiej w Czeladzi

Andrzej MentelAndrzej Mentel- w jednych projektach podajemy arkusz a w innych powierzchnie. Dlaczego nie ma  zawsze - w jednych projektach podajemy arkusz a w innych powierzchnie. Dlaczego nie ma  zawsze 
powierzchni. powierzchni. 
Marta GrzegórzkoMarta Grzegórzko- projekty wcześniejsze dot. całości nieruchomości a  projekt nr 140 dot. fragmentu do  - projekty wcześniejsze dot. całości nieruchomości a  projekt nr 140 dot. fragmentu do  
podziału. Po podziale będzie dokładna powierzchnia. podziału. Po podziale będzie dokładna powierzchnia. 

GłosowanieGłosowanie
Za-18Za-18
Przeciw- 1Przeciw- 1
Wstrzymujących  się – 0Wstrzymujących  się – 0
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Rozstrzygniecie – uchwała została podjętaRozstrzygniecie – uchwała została podjęta

Wojciech MaćkowskiWojciech Maćkowski--    proszę o reasumpcję bo  nie wiedziałem nad czym głosuję, myślałem że głosuje   proszę o reasumpcję bo  nie wiedziałem nad czym głosuję, myślałem że głosuje   
projekt 140. projekt 140. 

GłosowanieGłosowanie
Za-17Za-17
Przeciw- 1Przeciw- 1
Wstrzymujących  się – 1Wstrzymujących  się – 1
Rozstrzygniecie – uchwała została podjętaRozstrzygniecie – uchwała została podjęta

Reasumpcja  głosowania  141Reasumpcja  głosowania  141

Wojciech Maćkowski-Wojciech Maćkowski- przed  sesją  rozmawiałem o tym projekcie.  Działka  po  prawej  stronie   były  tam przed  sesją  rozmawiałem o tym projekcie.  Działka  po  prawej  stronie   były  tam
nasadzenia drzew czy to są te nasadzenia i  czy ta strefa będzie zachowana? Czy jest tu przewidziananasadzenia drzew czy to są te nasadzenia i  czy ta strefa będzie zachowana? Czy jest tu przewidziana
rezerwa na drogę rowerową.  Kwestia niezabudowana  ciepłociągu. rezerwa na drogę rowerową.  Kwestia niezabudowana  ciepłociągu. 
Marta  Grzegórzko-Marta  Grzegórzko-  do  sprzedaży  nie  przeznacza  się  tego  obszaru.  Nie  mam  wizji   projektanta  na  do  sprzedaży  nie  przeznacza  się  tego  obszaru.  Nie  mam  wizji   projektanta  na
komputerze. Pokażę to na mapie. Ten teren przeznaczony jest pod teren zielenie. Jeśli chodzi o ścieżkękomputerze. Pokażę to na mapie. Ten teren przeznaczony jest pod teren zielenie. Jeśli chodzi o ścieżkę
rowerową to w planie nie mamy zabezpieczonego terenu. rowerową to w planie nie mamy zabezpieczonego terenu. 

GłosowanieGłosowanie
Za-17Za-17
Przeciw- 1Przeciw- 1
Wstrzymujących  się – 1Wstrzymujących  się – 1
Rozstrzygniecie – uchwała  została podjętaRozstrzygniecie – uchwała  została podjęta

15 Projekt nr 142
w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Czeladzkiego Towarzystwa Budownictwa 
Społecznego Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi 

GłosowanieGłosowanie
Za-19Za-19
Przeciw- 0Przeciw- 0
Wstrzymujących  się – 0Wstrzymujących  się – 0
Rozstrzygniecie – uchwała  została podjętaRozstrzygniecie – uchwała  została podjęta

16 Projekt nr 143
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego  części 
nieruchomości oznaczonej numerem działki 51/13 arkusz mapy 13 położonej w okolicy 
ulicy Chmielnej w Czeladzi 

Wojciech Maćkowski-Wojciech Maćkowski- czy na etapie tej koncepcji  możemy określić jak  jest ilość miejsc postojowych.  czy na etapie tej koncepcji  możemy określić jak  jest ilość miejsc postojowych. 
Elżbieta DmitrukElżbieta Dmitruk- rozważaliśmy to, może będzie wielopoziomowy parking. - rozważaliśmy to, może będzie wielopoziomowy parking. 

GłosowanieGłosowanie
Za-18Za-18
Przeciw- 0Przeciw- 0
Wstrzymujących  się – 1Wstrzymujących  się – 1
Rozstrzygniecie – uchwała  została podjętaRozstrzygniecie – uchwała  została podjęta

17 Projekt nr 144
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej numerami działek 50 
arkusz 13 oraz części działki oznaczonej numerem 49 arkusz  mapy 13 położonych przy 
ulicy Chmielnej w Czeladzi 

GłosowanieGłosowanie
Za-18Za-18
Przeciw- 1Przeciw- 1
Wstrzymujących  się – 0Wstrzymujących  się – 0
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Rozstrzygniecie – uchwała  została podjętaRozstrzygniecie – uchwała  została podjęta

18 Projekt nr  129
w  sprawie  udzielania  przez  Gminę  Czeladź  dotacji  na  dofinansowanie  kosztów  prac
konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych polegających na wykonaniu prac
konserwatorskich  zabytkowego  kościoła  p.w.  Matki  Bolesnej  w  Czeladzi  w  zakresie
czyszczenia elewacji południowej kościoła.

GłosowanieGłosowanie
Za-18Za-18
Przeciw- 1Przeciw- 1
Wstrzymujących  się – 0Wstrzymujących  się – 0
Rozstrzygniecie – uchwała  została podjętaRozstrzygniecie – uchwała  została podjęta

19 Projekt nr  120
w sprawie zmiany Uchwały Nr III/8/2014  w sprawie powołania stałej  Komisji, Finansowo 
Budżetowej Rady Miejskiej w Czeladzi, ustalenia jej przedmiotu działań i składu 
osobowego

GłosowanieGłosowanie
Za-19Za-19
Przeciw- 0Przeciw- 0
Wstrzymujących  się – 0Wstrzymujących  się – 0
Rozstrzygniecie – uchwała  została podjętaRozstrzygniecie – uchwała  została podjęta

20 Projekt nr  121
w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Anny J. na bezczynność Burmistrza i dyrektora 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji i uznania jej za bezzasadną
(sprawa SE-RM.1510.4.2016 skarga Pani  Anny J. na bezczynność w ocenie skarżącej, 
Burmistrza i dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Czeladzi, na zgłaszane  
interwencje dot.  głośnej muzyki  w restauracji „Trzy Smaki”  przy ul. Legionów w Czeladzi 
znajdującej się  na publicznie dostępnych terenach miasta). 

Odczytanie pisma od skarżącej. Odczytanie pisma od skarżącej. 
Kita  Marian-Kita  Marian-  chciałbym by dyr. MOSiR się wypowiedział. Gdzie jest racja.   chciałbym by dyr. MOSiR się wypowiedział. Gdzie jest racja. 
Dyrektor  MOSiRDyrektor  MOSiR –  od  maja  do  września   dzierżawca puszcza  muzykę  i  mamy sygnały,  że  ludzie  są –  od  maja  do  września   dzierżawca puszcza  muzykę  i  mamy sygnały,  że  ludzie  są
zadowoleni i tam chodzą. W tym roku nie przyszła do nas żadna skarga więc uznałem, że nie ma problemu.zadowoleni i tam chodzą. W tym roku nie przyszła do nas żadna skarga więc uznałem, że nie ma problemu.
Marian KitaMarian Kita- nie rozumiem co pan powiedział. Co pan ma zamiar z tym faktem zrobić.- nie rozumiem co pan powiedział. Co pan ma zamiar z tym faktem zrobić.
Dyr. MOSiR - mogę wypowiedzieć umowę.Dyr. MOSiR - mogę wypowiedzieć umowę.
Elżbieta DmitrukElżbieta Dmitruk- z mojej wiedzy  wynika,  że muzyka  jest do 22:00. Można wypowiedzieć umowę ale- z mojej wiedzy  wynika,  że muzyka  jest do 22:00. Można wypowiedzieć umowę ale
obiekt będzie martwy. Ludzie teraz się tam świetnie bawią, nigdy nie słyszałam by  imprezy trwały dłużej niżobiekt będzie martwy. Ludzie teraz się tam świetnie bawią, nigdy nie słyszałam by  imprezy trwały dłużej niż
do 2 i żadna skarga do nas nie wpłynęła. do 2 i żadna skarga do nas nie wpłynęła. 
Marian Kita- przez lata była tam restauracja i nigdy to nikomu nie przeszkadzało. Teraz Była tam Pani GeslerMarian Kita- przez lata była tam restauracja i nigdy to nikomu nie przeszkadzało. Teraz Była tam Pani Gesler
i może to wynika z zawiści. Trzeba porozmawiać że skarżącą i rozwiązać problem. i może to wynika z zawiści. Trzeba porozmawiać że skarżącą i rozwiązać problem. 

Stanisław PisarekStanisław Pisarek – w Holandii jedna osoba wpłynęła by kościół nie dzwonił przed 6 rano i – w Holandii jedna osoba wpłynęła by kościół nie dzwonił przed 6 rano i   wygrała przedwygrała przed
sądem. Jedni się bawią a innym to przeszkadza. Może mogłyby być bariery dźwiękowe. sądem. Jedni się bawią a innym to przeszkadza. Może mogłyby być bariery dźwiękowe. 

GłosowanieGłosowanie
Za-17Za-17
Przeciw- 0Przeciw- 0
Wstrzymujących  się – 2Wstrzymujących  się – 2

21 Projekt nr  122    (EAP)
w sprawie zmiany siedziby stałych obwodów głosowania nr 2,13 i 15 w Czeladzi oraz zmiany
w podziale na stałe obwody głosowania w związku z nadaniem nazwy drogom wewnętrznym
w mieście Czeladź 

Wojciech  Maćkowski-  dot.  To  okręgu  nr  2  z  którego  jestem radnym.  W ostatnim  okresie  największymWojciech  Maćkowski-  dot.  To  okręgu  nr  2  z  którego  jestem radnym.  W ostatnim  okresie  największym
problemem było to, że jak w jednym obiekcie jest kilka komisji to powstawał zamęt. Teraz w DPS były by 2problemem było to, że jak w jednym obiekcie jest kilka komisji to powstawał zamęt. Teraz w DPS były by 2
komisje. Chcemy wynieść siedzibę danego okręgu poza ten okręg. Mieszkaniec ul. Wojkowickiej do takiegokomisje. Chcemy wynieść siedzibę danego okręgu poza ten okręg. Mieszkaniec ul. Wojkowickiej do takiego
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punktu będzie miał 2,5 km. W 2017 r. wyborów nie będzie więc będzie czas na dostosowanie  budynku dopunktu będzie miał 2,5 km. W 2017 r. wyborów nie będzie więc będzie czas na dostosowanie  budynku do
potrzeb osób niepełnosprawnych. potrzeb osób niepełnosprawnych. 

Sekretarz MiastaSekretarz Miasta-  uchwałę musimy podjąć nie dlatego, że nie będzie wyborów tylko dlatego że kodeks- uchwałę musimy podjąć nie dlatego, że nie będzie wyborów tylko dlatego że kodeks
wyborczy zobowiązywał nas  do podejmowania kroków by bariery architektoniczne zlikwidować. Mamy 8wyborczy zobowiązywał nas  do podejmowania kroków by bariery architektoniczne zlikwidować. Mamy 8
lokali  dla  niepełnosprawnych  a  od  stycznia  musi  to  być  połowa  więc  jeszcze  te  3  lokale  muszą  byćlokali  dla  niepełnosprawnych  a  od  stycznia  musi  to  być  połowa  więc  jeszcze  te  3  lokale  muszą  być
dostosowane. Oczywiście troska jest zasadna bo nie we wszystkich miejscach jest możliwość dostosowania.dostosowane. Oczywiście troska jest zasadna bo nie we wszystkich miejscach jest możliwość dostosowania.
Na dzień dzisiejszy 2 obwody w DPS nie jest straszną rzeczą. Na dzień dzisiejszy 2 obwody w DPS nie jest straszną rzeczą. 
Może być taka sytuacja  że w 2018 r. będą jeszcze nowe miejsca dostosowane dla osób niepełnosprawnych.Może być taka sytuacja  że w 2018 r. będą jeszcze nowe miejsca dostosowane dla osób niepełnosprawnych.
Teraz jest przesadą  mówienie, że będzie to takie utrudnienie. Teraz jest przesadą  mówienie, że będzie to takie utrudnienie. 
Patrycja JuszczykPatrycja Juszczyk- uważam że projekt został źle przygotowany w uzasadnieniu jest napisane że ul. - uważam że projekt został źle przygotowany w uzasadnieniu jest napisane że ul. 
Akacjowa jest w obwodzie 18 a w załączniku jest  w okręgu 16 więc załącznik jest niezgodny z załącznikiem Akacjowa jest w obwodzie 18 a w załączniku jest  w okręgu 16 więc załącznik jest niezgodny z załącznikiem 
Wojciech Maćkowski-Wojciech Maćkowski- jakie grożą nam konsekwencje. jakie grożą nam konsekwencje.
Dorota Bąk-Dorota Bąk-  ten błąd faktycznie  jest bo w załączniku jest  okręg 16.W tabeli jest 16 a powinna to być 18   ten błąd faktycznie  jest bo w załączniku jest  okręg 16.W tabeli jest 16 a powinna to być 18 
więc poprawimy ten projekt i będzie  na grudniowej sesji. więc poprawimy ten projekt i będzie  na grudniowej sesji. 
Elżbieta DmitrukElżbieta Dmitruk- wycofuje projekt poprawimy go i damy na grudniowej sesji. - wycofuje projekt poprawimy go i damy na grudniowej sesji. 
  

22 Projekt nr  123 
w  sprawie   rozpatrzenia  petycji   mieszkańców  o  zmianę  uchwały   w sprawie  określenia
warunków  sprzedaży  domków  fińskich  i lokali  mieszkalnych  w  budynkach  stanowiących
własność Gminy Czeladź, w zakresie  zwiększenia bonifikaty przy sprzedaży domków fińskich
wraz z gruntem
(sprawa  SE-RM.0005.5.2016  petycja mieszkańców o zmianę uchwały w sprawie określenia
warunków  sprzedaży  domków  fińskich  i lokali  mieszkalnych  w  budynkach  stanowiących
własność Gminy Czeladź, w zakresie  zwiększenia bonifikaty przy sprzedaży domków fińskich
wraz z gruntem).

Komisja nie opiniowała  projektu ale podjęła wniosek. Komisja nie opiniowała  projektu ale podjęła wniosek. 
Elżbieta DmitrukElżbieta Dmitruk- wniosek ten jest sprzeczny z uchwałą Rady Miejskiej. Zgodnie z tym wnioskiem domki- wniosek ten jest sprzeczny z uchwałą Rady Miejskiej. Zgodnie z tym wnioskiem domki
byłyby  nie  sprzedawane  tylko  dawane  a  grunty  były  pomniejszone  procentowo.  Zgodnie  z  przepisamibyłyby  nie  sprzedawane  tylko  dawane  a  grunty  były  pomniejszone  procentowo.  Zgodnie  z  przepisami
bonifikata powinna być w takim samym wymiarze do budynku jak i gruntu. bonifikata powinna być w takim samym wymiarze do budynku jak i gruntu. 
Radca prawnyRadca prawny- w ustawie jest wskazanie na procentowe ujęcie bonifikaty a nie kwotowe.- w ustawie jest wskazanie na procentowe ujęcie bonifikaty a nie kwotowe.
Elżbieta Dmitruk-Elżbieta Dmitruk- mając na względzie tą sytuację w jakiej są mieszkańcy. Potwierdzam to co powiedział mając na względzie tą sytuację w jakiej są mieszkańcy. Potwierdzam to co powiedział
pan  Burmistrz,  że  tematu  nie  zamykamy  chcemy  się  tą  sprawą  zająć  tak  by  obie  strony  byłypan  Burmistrz,  że  tematu  nie  zamykamy  chcemy  się  tą  sprawą  zająć  tak  by  obie  strony  były
usatysfakcjonowane. usatysfakcjonowane. 
Stanisław PisarekStanisław Pisarek – od kiedy ta ustawa obowiązuje, że nie można okręcić wartości domku, bo przecież – od kiedy ta ustawa obowiązuje, że nie można okręcić wartości domku, bo przecież
kiedyś sprzedawaliśmy domki po 4.000. kiedyś sprzedawaliśmy domki po 4.000. 
Radca  prawnyRadca  prawny–  ustawa  była  wielokrotnie  nowelizowana.  W tej  chwili  treść  ustawy  jest  jednoznaczna.–  ustawa  była  wielokrotnie  nowelizowana.  W tej  chwili  treść  ustawy  jest  jednoznaczna.
Obecnie porządek rady obejmuje głosowanie nad petycją. Stanowisko komisji zmierzało by do koniecznościObecnie porządek rady obejmuje głosowanie nad petycją. Stanowisko komisji zmierzało by do konieczności
zmiany uchwały obowiązującej obecnie. Któryś z organów powinien skorzystać z inicjatywy uchwałodawczejzmiany uchwały obowiązującej obecnie. Któryś z organów powinien skorzystać z inicjatywy uchwałodawczej
i zmienić uchwałę. i zmienić uchwałę. 
Darek Hetmańczyk-Darek  Hetmańczyk- analizowałem sprzedaż tych  domków fińskich,  sprawdzałem to,  ta  zmiana  została analizowałem sprzedaż tych  domków fińskich,  sprawdzałem to,  ta  zmiana  została
wprowadzona w  październiku  2007 r.  a  ostatnie  domku sprzedawaliśmy na początku  200 7r.  Mowa owprowadzona w  październiku  2007 r.  a  ostatnie  domku sprzedawaliśmy na początku  200 7r.  Mowa o
procentowych stawkach bonifikaty jest od 2010 r. procentowych stawkach bonifikaty jest od 2010 r. 
Dominik PenarDominik Penar- to jest bardzo ważna kwestia dla mnie bo to mój okręg. Przez wiele lat nie można było tych- to jest bardzo ważna kwestia dla mnie bo to mój okręg. Przez wiele lat nie można było tych
domków kupić teraz jest to możliwe.domków kupić teraz jest to możliwe.
Stanisław  PisarekStanisław  Pisarek –  uważam  że  w  tym  momencie  powinniśmy  rozpatrzyć  pozytywnie  ich  petycje, –  uważam  że  w  tym  momencie  powinniśmy  rozpatrzyć  pozytywnie  ich  petycje,
przeanalizować to i zmienić uchwałę. przeanalizować to i zmienić uchwałę. 
Dominik  Penar-Dominik  Penar- to  wymaga  dokładnego  przygotowania  więc  niech  Burmistrz  się  do  tego  przygotuje. to  wymaga  dokładnego  przygotowania  więc  niech  Burmistrz  się  do  tego  przygotuje.
Powstrzymajmy się od podejmowania decyzji teraz i spotkajmy się w nowym roku. Powstrzymajmy się od podejmowania decyzji teraz i spotkajmy się w nowym roku. 
Elżbieta DmitrukElżbieta Dmitruk- ja nie deklaruje w imieniu Burmistrza bo to on osobiście taką deklarację złożył.- ja nie deklaruje w imieniu Burmistrza bo to on osobiście taką deklarację złożył.
Irena Owczarz-Irena Owczarz- to sprawa wszystkich radnych, wszyscy radni na komisji dyskutowali z to sprawa wszystkich radnych, wszyscy radni na komisji dyskutowali z  mieszkańcami ponadmieszkańcami ponad
2 godziny. Nie wiem jednak co pan teraz sugeruje ? czy uwzględnienie czy nieuwzględnienie tej petycji. 2 godziny. Nie wiem jednak co pan teraz sugeruje ? czy uwzględnienie czy nieuwzględnienie tej petycji. 
Mieszkańcy są pokrzywdzeni i powinniśmy uwzględnić tą petycję. Mieszkańcy są pokrzywdzeni i powinniśmy uwzględnić tą petycję. 
Stanisław PisarekStanisław Pisarek - ta petycja jest o zmianę uchwały. Uwzględnijmy tą petycję o zmianę uchwały.  - ta petycja jest o zmianę uchwały. Uwzględnijmy tą petycję o zmianę uchwały. 
Dominik PenarDominik Penar- jaka to jest kwota nieadekwatna. - jaka to jest kwota nieadekwatna. 
Stanisław PisarekStanisław Pisarek- wyszacowanie tych domków mówi że będziemy  szacować cenę przez rzeczoznawcę - wyszacowanie tych domków mówi że będziemy  szacować cenę przez rzeczoznawcę 
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Więc mieszkaniec zapłaci więcej bo zainwestował w ten domek. Domek ma określoną wartość tylko dzięki Więc mieszkaniec zapłaci więcej bo zainwestował w ten domek. Domek ma określoną wartość tylko dzięki 
ich pracy i wkładowi który wnieśli. Średnia cena to 48000  minus 40% ich pracy i wkładowi który wnieśli. Średnia cena to 48000  minus 40% 
Dominik PenarDominik Penar- zgadzam się, ale teraz mamy podjąć uchwałę o rozpatrzeniu petycji. - zgadzam się, ale teraz mamy podjąć uchwałę o rozpatrzeniu petycji. 
Elżbieta  DmitrukElżbieta  Dmitruk-  bez  względu  na  decyzje  władz  miasta  podejmowane  były  decyzje.  Plany-  bez  względu  na  decyzje  władz  miasta  podejmowane  były  decyzje.  Plany
zagospodarowania są wynikiem studium i do tej sprzedaży nie doszło bo były plany które nie dały takiejzagospodarowania są wynikiem studium i do tej sprzedaży nie doszło bo były plany które nie dały takiej
możliwości. możliwości. 
Stanisław PisarekStanisław Pisarek- jak odrzucimy petycje to będzie obowiązywała dalej ta uchwała co teraz. Jak odrzucimy- jak odrzucimy petycje to będzie obowiązywała dalej ta uchwała co teraz. Jak odrzucimy
petycję to trzeba będzie zmienić uchwałę.petycję to trzeba będzie zmienić uchwałę.
Elżbieta DmitrukElżbieta Dmitruk- ja nie wycofuje się z deklaracji ale przygotowanie uchwały na kolanie spowoduje to że- ja nie wycofuje się z deklaracji ale przygotowanie uchwały na kolanie spowoduje to że
nadzór unieważni nam uchwałę.  Mamy końcówkę roku kończymy wiele spraw inadzór unieważni nam uchwałę.  Mamy końcówkę roku kończymy wiele spraw i   nie mogę złożyć deklaracjęnie mogę złożyć deklarację
że to się stanie w ciągu 2 tygodni  a to jest nierealne.że to się stanie w ciągu 2 tygodni  a to jest nierealne.
Andrzej Mentel- proszę byśmy rozpatrując ten temat brali pod uwagę  wszystkich mieszkańców ZBK a nieAndrzej Mentel- proszę byśmy rozpatrując ten temat brali pod uwagę  wszystkich mieszkańców ZBK a nie
tylko domków fińskich. Ja mam w swoim okręgu  i mieszkańców którzy mieszkają w ZBK  i jak to będzie, żetylko domków fińskich. Ja mam w swoim okręgu  i mieszkańców którzy mieszkają w ZBK  i jak to będzie, że
te mieszkania sprzedamy  z dużą bonifikatą tylko dlatego że mieszkają tam 50 lat.  Nad tym problememte mieszkania sprzedamy  z dużą bonifikatą tylko dlatego że mieszkają tam 50 lat.  Nad tym problemem
trzeba się głębiej pochylić patrząc na interes wszystkich. Proszę o  10 minut przerwy  dla klubu.trzeba się głębiej pochylić patrząc na interes wszystkich. Proszę o  10 minut przerwy  dla klubu.
Irena Owczarz-  dyskutowaliśmy na komisji kwestię wykupu domków i ja też byłam za tym by nie różnicowaćIrena Owczarz-  dyskutowaliśmy na komisji kwestię wykupu domków i ja też byłam za tym by nie różnicować
cen dla mieszkańców bloków i domków. Ale gdy państwo przedstawili problem to ja radykalnie zmieniłamcen dla mieszkańców bloków i domków. Ale gdy państwo przedstawili problem to ja radykalnie zmieniłam
zdanie. Oni już dawno by je wykupili gdyby mieli taką możliwość. Te domki były do wyburzenia więc nikt tamzdanie. Oni już dawno by je wykupili gdyby mieli taką możliwość. Te domki były do wyburzenia więc nikt tam
nic nie robił.  To że one nadal stoją to dzięki  własnym pieniądzom mieszkańców.  W blokach ZBK naprawynic nie robił.  To że one nadal stoją to dzięki  własnym pieniądzom mieszkańców.  W blokach ZBK naprawy
jakieś  ciągle robi. jakieś  ciągle robi. 
Włodzimierz Jaros-Włodzimierz Jaros- wszyscy macie racje. Ja popieram stanowisko  Burmistrza że to wymaga czasu ale coś wszyscy macie racje. Ja popieram stanowisko  Burmistrza że to wymaga czasu ale coś
musimy zrobić, musimy zrobić, 
Dominik Penar- wszyscy chcemy zrobić coś dla mieszkańców ale dzisiaj musimy rozpatrzyć petycję.Dominik Penar- wszyscy chcemy zrobić coś dla mieszkańców ale dzisiaj musimy rozpatrzyć petycję.
Wojciech Maćkowski- to jest uchwała o uwzględnieniu lub nie petycji.  To nie niesie za sobą zmiany  uchwały.Wojciech Maćkowski- to jest uchwała o uwzględnieniu lub nie petycji.  To nie niesie za sobą zmiany  uchwały.
Jak  uwzględnimy petycję to znaczy że rada się przychyla. Jak  uwzględnimy petycję to znaczy że rada się przychyla. 
Elżbieta Dmitruk-Elżbieta Dmitruk-  jeżeli mieszkańcy tam mieszkają i chcą mieszkać to musimy się dobrze przygotować  jeżeli mieszkańcy tam mieszkają i chcą mieszkać to musimy się dobrze przygotować
Radca prawny-  petycja wpłynęła  14 września . rada ma załatwić  petycje w terminie 3Radca prawny-  petycja wpłynęła  14 września . rada ma załatwić  petycje w terminie 3  miesięcy. miesięcy. 
Stanisław PisarekStanisław Pisarek – to chyba nie znaczy że w ciągu 3 miesięcy mamy zmienić uchwalę. W – to chyba nie znaczy że w ciągu 3 miesięcy mamy zmienić uchwalę. W  naszym krajunaszym kraju
jest wiele przypadków, że ktoś korzysta na tym co  otrzyma np. pracownicy kolei coś dostawali.  Minęłojest wiele przypadków, że ktoś korzysta na tym co  otrzyma np. pracownicy kolei coś dostawali.  Minęło
kolejne 20 lat od ostatniej sprzedaży a my się zastanawiamy ile mają być warte. One są nic nie warte, onekolejne 20 lat od ostatniej sprzedaży a my się zastanawiamy ile mają być warte. One są nic nie warte, one
stoją dzięki tym ludziom. Olbrzymią różnicą jest że ktoś mieszka w bloku a inną jak mieszka w domku. Wstoją dzięki tym ludziom. Olbrzymią różnicą jest że ktoś mieszka w bloku a inną jak mieszka w domku. W
bloku mieszkaniec płaci tylko czynsz. bloku mieszkaniec płaci tylko czynsz. 
Elżbieta DmitrukElżbieta Dmitruk-jest różnica, nabywca lokalu w budynku wielorodzinnym, nabywa mieszkanie i-jest różnica, nabywca lokalu w budynku wielorodzinnym, nabywa mieszkanie i  udział w udział w 
użytkowaniu wieczystym. Kupując domek i grunt mogę z tym gruntem  zrobić co chce więc nie możemy tego użytkowaniu wieczystym. Kupując domek i grunt mogę z tym gruntem  zrobić co chce więc nie możemy tego 
porównywać. Ustawodawca odchodzi od użytkowania wieczystego iporównywać. Ustawodawca odchodzi od użytkowania wieczystego i  idziemy do sprzedaży i prawa idziemy do sprzedaży i prawa 
własności. własności. 
Andrzej MentelAndrzej Mentel- wielu mieszkańców w mieszkaniach ponosi również koszty wymiany okien. Ekonomia - wielu mieszkańców w mieszkaniach ponosi również koszty wymiany okien. Ekonomia 
mieszkania nic nie ma do zakupu domku z gruntem. Grunt na wolnym rynku jest dwa razy droższy.mieszkania nic nie ma do zakupu domku z gruntem. Grunt na wolnym rynku jest dwa razy droższy.
Dominik PenarDominik Penar- wszyscy mamy racje  mamy jeden cel. Dyskusja nie ma sensu. - wszyscy mamy racje  mamy jeden cel. Dyskusja nie ma sensu. 
Patryk Trybulec-Patryk Trybulec-  co implikuje za głosowaniem za petycją, czy urząd będzie zobowiązany do przygotowania  co implikuje za głosowaniem za petycją, czy urząd będzie zobowiązany do przygotowania
uchwały na kolejną sesję. uchwały na kolejną sesję. 
Radca prawny konsekwencją pozytywnej uchwały nie będzie konieczność przygotowania uchwały na kolejnąRadca prawny konsekwencją pozytywnej uchwały nie będzie konieczność przygotowania uchwały na kolejną
sesję. sesję. 

GłosowanieGłosowanie
Za-15Za-15
Przeciw- 2Przeciw- 2
Wstrzymujących  się – 1Wstrzymujących  się – 1
Rozstrzygnięcie- uchwała została przyjęta (odrzucenie petycji) Rozstrzygnięcie- uchwała została przyjęta (odrzucenie petycji) 

23 Projekt nr  132
w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Miasta Czeladź z organizacjami pozarządowymi
oraz  podmiotami,  o  których  mowa  w art.  3  ust.  3  ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003  roku  o
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2017”

GłosowanieGłosowanie
Za-18Za-18
Przeciw- 0Przeciw- 0
Wstrzymujących  się – 0Wstrzymujących  się – 0
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Rozstrzygniecie- uchwała została podjętaRozstrzygniecie- uchwała została podjęta

24 Projekt nr  124
w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku  Fabryki  Aktywności  Młodych  o uwzględnienie  w  planach
budżetowych kwestii finansowania działań wolontarystycznych oraz uwzględnienia w Programie
Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi zadania „promocja i organizacja wolontariatu”
SE-RM. 0005.7.2016
Apel  Fabryki  Aktywności  Młodych   do  uwzględnienia  w  Programie  Współpracy  zadania
„promocja  i  organizacja  wolontariatu”   oraz   zarezerwowania  w  przyszłorocznym  budżecie
środków na takie działania. 

GłosowanieGłosowanie
Za-17Za-17
Przeciw- 1Przeciw- 1
Wstrzymujących  się – 0Wstrzymujących  się – 0
Rozstrzygniecie- uchwała została podjętaRozstrzygniecie- uchwała została podjęta

25 Projekt nr  134
w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do  projektu  w  ramach  Programu  Operacyjnego
Infrastruktura i Środowisko 2014-2020 pod tytułem „Opracowanie planów adaptacji do zmian
klimatu dla miast powyżej 100 tys. mieszkańców”.

GłosowanieGłosowanie
Za-17Za-17
Przeciw- 1Przeciw- 1
Wstrzymujących  się – 0Wstrzymujących  się – 0
Rozstrzygniecie- uchwała została podjętaRozstrzygniecie- uchwała została podjęta

26 SE-RM.0004.9.2016 
Wybór członka/ członków do komitetu Rewitalizacji 

Zgłasza się Dominik Penar. Mam doświadczenie w zespole  rewitalizacyjnym. Zgłasza się Dominik Penar. Mam doświadczenie w zespole  rewitalizacyjnym. 

GłosowanieGłosowanie
Za-17Za-17
Przeciw- 0Przeciw- 0
Wstrzymujących  się – 0Wstrzymujących  się – 0
Rozstrzygniecie- uchwała została podjętaRozstrzygniecie- uchwała została podjęta

27 Interpelacje / wnioski Radnych

Juszczyk  Patrycja-Juszczyk  Patrycja- proszę  o  podjęcie  działań  zmierzających  do  naprawy  chodnika  przy  Lwowskiej, proszę  o  podjęcie  działań  zmierzających  do  naprawy  chodnika  przy  Lwowskiej,
sąsiadujący z gimnazjum.  Ten chodnik jest  w opłakanym stanie.  Proszę osąsiadujący z gimnazjum.  Ten chodnik jest  w opłakanym stanie.  Proszę o  przygotowanie informacji  dot.przygotowanie informacji  dot.
Budżetu poszczególnych komórek urzędu miasta. Budżetu poszczególnych komórek urzędu miasta. 
Niech zakładka w BIP zostanie  zaktualizowana dot.  Klubów radnych.  W Internecie  pojawiają  się   filmyNiech zakładka w BIP zostanie  zaktualizowana dot.  Klubów radnych.  W Internecie  pojawiają  się   filmy
amatorskie robione rzez mieszkańców ukazujące strażników straży miejskiej  którzy wamatorskie robione rzez mieszkańców ukazujące strażników straży miejskiej  którzy w  trakcie pracy robiątrakcie pracy robią
zakupy w sklepie. Chyba zależy nam na wizerunku w mieście. zakupy w sklepie. Chyba zależy nam na wizerunku w mieście. 

Stanisław  PisarekStanisław  Pisarek-   czy  planowane  są   obchody  wyzwolenia  miasta  Czeladzi.  Bardzo   niedokładnie-   czy  planowane  są   obchody  wyzwolenia  miasta  Czeladzi.  Bardzo   niedokładnie
przygotowano  system  głosownia  przez  Internet  w  budżecie  obywatelskich  bo  uprawnia  kogoś  kto  nieprzygotowano  system  głosownia  przez  Internet  w  budżecie  obywatelskich  bo  uprawnia  kogoś  kto  nie
mieszka w Czeladzi. Noworodki również mogą  głosować.  Głosować może  każdy kto nie jest mieszkańcemmieszka w Czeladzi. Noworodki również mogą  głosować.  Głosować może  każdy kto nie jest mieszkańcem
miasta. Proszę o  to by udzielić mi  odpowiedzi na co imiasta. Proszę o  to by udzielić mi  odpowiedzi na co i  ww  jakiej wysokości udzielano dotacji. jakiej wysokości udzielano dotacji. 
Beata ZawiłaBeata Zawiła- to tak pozornie może wyglądać że każdy może głosować. Po głosowaniu następuj weryfikacja- to tak pozornie może wyglądać że każdy może głosować. Po głosowaniu następuj weryfikacja
czy ktoś jest zameldowany w Czeladzi. czy ktoś jest zameldowany w Czeladzi. 
Stanisław PisarekStanisław Pisarek -koś kto ma bazę PESEL  to może głosować za kogoś.  -koś kto ma bazę PESEL  to może głosować za kogoś. 
Beata ZawiłaBeata Zawiła-  program jest identyczny jak był w Sosnowcu, jest to system sprawdzony. -  program jest identyczny jak był w Sosnowcu, jest to system sprawdzony. 
Tak samo pan głosuje na inne rzeczy. Tak samo pan głosuje na inne rzeczy. 
Pawlik MonikaPawlik Monika- mam prośbę kilka razy zgłaszałam problem na wywieszanie plakatów na imprezy. Teraz- mam prośbę kilka razy zgłaszałam problem na wywieszanie plakatów na imprezy. Teraz
zbliża  się  barbórka i  nie  ma  żadnego plakatu.  Mam zgodę właściciela   sklepu Max i  można tam cośzbliża  się  barbórka i  nie  ma  żadnego plakatu.  Mam zgodę właściciela   sklepu Max i  można tam coś
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wywieszać.  Dzwoniłam bo  mieszkańcy chcą wiedzieć co się dzieje,  niech te plakaty pojawią się  przywywieszać.  Dzwoniłam bo  mieszkańcy chcą wiedzieć co się dzieje,  niech te plakaty pojawią się  przy
szkołach  i sklepach. szkołach  i sklepach. 
Beata ZawiłaBeata Zawiła- plakatowaniem znajduje się firma i plakatuje w miejscach dostępnych miast a nie w sklepach- plakatowaniem znajduje się firma i plakatuje w miejscach dostępnych miast a nie w sklepach
prywatnych.prywatnych.
Pilc KatarzynaPilc Katarzyna- pisemnie- pisemnie
Dominik  Penar- dziękuję MZGK za wybieg dla psów. To głosowanie internetowe ma na celu by więcej ludziDominik  Penar- dziękuję MZGK za wybieg dla psów. To głosowanie internetowe ma na celu by więcej ludzi
głosowało. Wgłosowało. W  wielu miastach te systemy działają. wielu miastach te systemy działają. 
Stanisław PisarekStanisław Pisarek- czy w trakcie  głosowania jest monitorowane  kto prowadzi. - czy w trakcie  głosowania jest monitorowane  kto prowadzi. 
Beata Zawiła- jeszcze tego nie robiliśmy by nie sugerować gdzie jest więcej. W pierwszym dniu głosowaniaBeata Zawiła- jeszcze tego nie robiliśmy by nie sugerować gdzie jest więcej. W pierwszym dniu głosowania
było 280 głosów. było 280 głosów. 

  
28 Korespondencja/ informacje do wiadomości Rady

 Kpe 537 z  komendy wojewódzkiej- zaproszenie  na wykład o bezpieczeństwie  który odbędzie się Kpe 537 z  komendy wojewódzkiej- zaproszenie  na wykład o bezpieczeństwie  który odbędzie się 
99  grudnia 2016 r. grudnia 2016 r. 

 Kpe 478 – pismo z RIO dot. uchwał podatkowych  (SE-RM. 0711.36.2016) Kpe 478 – pismo z RIO dot. uchwał podatkowych  (SE-RM. 0711.36.2016) 
 SE-RM. 0004.9.2016 – wniosek  o wybór z pośród radnych  kandydata na członka komitetu SE-RM. 0004.9.2016 – wniosek  o wybór z pośród radnych  kandydata na członka komitetu 

rewitalizacji rewitalizacji 
 SE-RM.0005.8.2016 – pismo z KZK GOP informujące że Rada może w formie uchwały wnieść SE-RM.0005.8.2016 – pismo z KZK GOP informujące że Rada może w formie uchwały wnieść 

sprzeciw w stosunku do uchwały zmieniającej statut związku sprzeciw w stosunku do uchwały zmieniającej statut związku 
 BS-PS. 033.7.13.2016 informacja placówkach które wyraziły akces  przyjęcia na placówkę BS-PS. 033.7.13.2016 informacja placówkach które wyraziły akces  przyjęcia na placówkę 

skazanych. skazanych. 
 Sprawozdanie  z wykonania budżetu za okres  01.01.2016 do 31.10.2016Sprawozdanie  z wykonania budżetu za okres  01.01.2016 do 31.10.2016
 KP 13906 pismo do Burmistrza wniosek o pomoc finansową  w formie zakupu sprzętu dla Izby KP 13906 pismo do Burmistrza wniosek o pomoc finansową  w formie zakupu sprzętu dla Izby 

Przyjęć Szpitala w Czeladzi. Przyjęć Szpitala w Czeladzi. 
 Kp 1308026-26 .10.2016 zaproszenie do Muzeum Śląskiego  na warsztaty. Kp 1308026-26 .10.2016 zaproszenie do Muzeum Śląskiego  na warsztaty. 

29 Zamkniecie obrad sesji. 

Zofia Bazańska- zamkniecie obrad. Zofia Bazańska- zamkniecie obrad. 

Prowadzący obrady :Prowadzący obrady :
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

Zofia Bazańska Zofia Bazańska 

W załaczneniu: 
1. Zawadomienie o zwołaniu sesji 
2. Porządek obrad
3. Lista obecności, 
4. wydruki z wynikami głosowania nad projektami uchwał 
5. kserokopie składanych wniosków  radnych
6. odczytana korespondencja kierowana do wiadomości Rady. 
----------------------

 Protokół został napisany, dnia:  12.10.2016 r. 
 Protokolant : Katarzyna Gierat
 Protokół, został  przedstawiony Radzie na sesji, dnia  .....................  
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